

Appendix
(E.)
18th Jan'y.

499. A lot of land on the Common of Paspebiac, in the prolongation of Lot No. 1, of one half acre in front, running in depth until it meets the prolongation of the depth line in the first range of lots in Cox, by François Alain.

505. Lot No. 26, in Paspebiac, containing ten acres on a front of one acre; also a lot on the Common of Paspebiac, in rear of and in prolongation of said lot; also a lot in the concession in rear of the said lots and in prolongation of the same, by Pierre Huard, for one moiety or half, and Jacques Huard, Magdeleine Huard—wife of Michel Aubrée, Louis Huard, Théotiste Huard, wife of Joseph Benjamin, Pierre Huard, Marie Anne Huard, wife of Benoni Chappadeau, for the other moiety or half.

510. A lot of 100 acres of land on a front of 3 acres, bounded in front by the river Nouvelle, on the E. by the prolongation of the W. line of lot No. 29, in Paspebiac, on the W. by the prolongation of the E. line of lot No. 25 at the same place, by André Oiselle, for the E. third, Alexander Duguay for the W. third, and Charlemagne Duguay for the interjacent third. Also a lot of land in the Common of Paspebiac, in rear of and in prolongation of lot No. 27, in the front range; also the lot in the concession in rear and in prolongation of the last mentioned lot, by Charlemagne Duguay. Also a lot of land in the said Common, and another lot in the concession in rear thereof, the said lots being in prolongation of lot No. 28, by the said André Oiselle. Also lot No. 29, in the first range of Paspebiac, containing ten acres on a front of one acre, as well as the lot in the Common, and another lot in the said concession in rear thereof in prolongation of the said lot No. 29, by the said Alexander Duguay. The above is without prejudice to the agreement between the said André Oiselle and Alexander Duguay, bearing date at Paspebiac, 4th August 1820, of which a copy has been filed by the parties.

528. A lot of 500 acres of land upon Cape Brulé brook, on the River little Cascapédia, forming two lots of 250 acres each of 7½ acres in front, on either side of said brook, bounded on the N. W. by a lot in the occupancy of Isaac Ives,—by James Crawford Esqr.

555. Lot No. 18, (according to the old plan) in Cascapédia, consisting of 100 acres more or less, on a front of 3 acres, bounded on the S. by the Bay, on the W. by a lot occupied by John Gilker, and on the E. by a lot occupied by John P. Dimack,—by James Crawford, Esquire.

558. The Fief and Seigniorie of *Mount Louis*, situate on the south shore of the River St. Lawrence, being three leagues in front or thereabouts on the said River, by three leagues in depth, extending in front from the *anse pleureuse* on its N.E. side, to the *Rivière à Pierre* on its S. W. side, with the appurtenances and all and every the rights and privileges to the said Fief and Seigniorie appertaining and belonging,—by the Hon. Mathew Bell.

571. Lot No. 24, on the N. side of the River Bonaventure, in front three acres more or less, by 33 1-3 acres in depth, bounded in front by Baie des Chaleurs, on the W. by Charles Forest, and on the E. by land claimed for the Church at Bonaventure,—by Joseph Bourque.

592. A lot of ground including a fishing room in front thereof, consisting of 72 feet in front by 72 feet in depth or thereabout, situate at Percé, bounded in front by the said Fishing Room, in rear to the King's highway, on the N. by a lot or Fishing Room appertaining to Thomas Moriarty, and on the S. by a lot or Fishing Room appertaining to Charles Langlois, including the buildings and appurtenances thereupon erected and being, by François Buteau, of the City of Quebec, Merchant.

Quebec, 5th August 1824.

ROBERT CHRISTIE,
Sec. to Coms.

INFERIOR DISTRICT OF }
GASPE'.

BOARD OF LAND CLAIMS.

NOTICE.—The following Claims are published pursuant to an Act of the Legislature of this Province, passed in the 59th year of the reign of His late Majesty George the Third, intituled, "An Act to secure the inhabitants of the Inferior District of 'Gaspé' in the possession and enjoyment of their Lands," and all and every person and persons, other than those hereinafter named, having any pretensions to the lands hereby advertised, are required to present their claims or pretensions thereto, within two months after January next, that is to say, on or before the 1st of April next—and notice is hereby given, that in default thereof, all such other claims and pretensions to the lands herein mentioned, will be barred and extinguished.

CLAIMS.

217—The E. half of lot No. 49, in the 2d range W. of New Carlisle, containing 50 acres; also, No. 64 in 3d range; Nos. 78, 79, 80, in 4th range, 92, 93, 94, in the 5th range of Town Parks rear of New Carlisle, by Samuel Chatterton. Amos Hall opposes for the said E. half lot No. 49.

Appendice
(E.)
18e Janv.

499. Un lot de terre sur la commune de Paspebiac, en prolongation du lot no. 1, d'un arpent et demi de front, courant en profondeur jusqu'à sa rencontre avec la ligne de profondeur dans le premier rang de Cox, par François Alain.

505. Le lot no. 26, dans Paspebiac, contenant 10 acres sur un front d'un acre; aussi un lot sur la commune de Paspebiac en arrière et en prolongation du dit lot; aussi un lot dans la concession en arrière des dits lots et en prolongation d'iceux, par Pierre Huard, pour une moitié, et Jacques Huard, Magdeleine Huard, femme de Michel Aubrée, Louis Huard, Théotiste Huard, Marie Anne Huard, femme de Benoni Chappadeau, pour l'autre moitié.

510—Un lot de 100 acres de terre sur un front de 3 acres, borné en front par la rivière Nouvelle, à l'est par la prolongation de la ligne ouest du lot no. 29 dans Paspebiac, à l'ouest par la prolongation de la ligne est du lot no. 25 au même lieu, par André Oiselle pour le tiers à l'est, Alexandre Duguai pour le tiers à l'ouest, et Charlemagne Duguai pour le tiers entre deux; aussi un lot de terre dans la commune de Paspebiac en arrière et en prolongation du lot no. 27 dans le premier rang, aussi le lot dans la concession en arrière et en prolongation de ce dernier lot mentionné, par Charlemagne Duguai; aussi un lot de terre dans la dite commune, et un autre lot dans la concession en arrière et dans la prolongation du lot no. 28, par le dit Oiselle; aussi le lot no. 29 dans le premier rang de Paspebiac, contenant 10 acres sur un front d'un acre, ainsi que le lot dans la commune et un autre lot dans la dite concession et en arrière et en prolongation du dit lot no. 29, par le dit Alexandre Duguai. N. B. Ce qui précède est sans préjudice aux accords entre les dits André Oiselle et Alexandre Duguai, datés à Paspebiac le 4 août 1820, dont copie a été filée par les parties.

528—Un lot de 500 acres de terre sur le ruisseau Brulé, sur la rivière petite Cascapédia, formant deux lots de 250 acres chaque sur 7½ acres de front, de chaque côté du dit ruisseau, borné au nord-ouest par un lot occupé par Isaac Ives; par James Crawford, écuyer.

555—Le lot no. 18 (selon le vieux plan) dans Cascapédia, consistant en 100 acres, plus ou moins, sur un front de 3 acres, borné au sud par la baie, à l'ouest par un lot occupé par John Gilker, et à l'est par un lot occupé par John P. Dimack; par James Crawford, écuyer.

556—Les fief et seigneurie de *Mont-Louis*, situés sur la rive sud du fleuve Saint-Laurent, portant trois lieues en front ou environ sur le dit fleuve, sur trois lieues de profondeur; s'étendant en front depuis l'*anse Pleureuse*, au nord-est, jusqu'à la rivière à Pierre, au sud-ouest, avec tout ce qui appartient et tous et chacun des droits et privilèges aux dits fief et seigneurie appartenans, par l'honorable Mathew Bell, écuyer.

571—Le lot no. 24, au nord de la rivière Bonaventure, de 3 acres, plus ou moins, de front sur 33 1-3 acres de profondeur, borné en front par la Baie des Chaleurs, au nord-ouest par Charles Forest, et à l'est par le terrain réclamé par l'Eglise de Bonaventure; par Joseph Bourque.

592—Un lot de terre, y compris une place de pêche sur le devant, consistant en 72 pieds de front sur 72 pieds de profondeur ou environ, situé à Percé, borné en front par la dite place de pêche, en arrière par le grand chemin de Roi, au nord par un lot ou place de pêche appartenant à Thomas Moriarty, et au sud par un lot ou place de pêche appartenant à Charles Langlois, y compris les bâtisses et appartenances y dessus érigées, telles qu'elles s'y trouvent; par François Buteau, de la cité de Québec, marchand.

Québec, 5 août 1824.

ROBT. CHRISTIE,
Sec. de la Com.

DISTRICT INFÉRIEUR DE }
GASPE.

BUREAU DES RECLAMATIONS DE TERRES.

A VIS.—Les réclamations suivantes sont publiées conformément aux provisions d'un acte de la Législature de cette Province, passé dans la cinquante-neuvième année du règne de feu Sa Majesté George Trois, intitulé "Acte pour assurer les habitants du district inférieur de Gaspé dans la possession et jouissance de leurs terres;" et tous et chacun, autres que ceux ci-après nommés, qui auroient quelques prétentions sur aucune des terres ci-dessous spécifiées, sont requis de les produire dans le cours de deux mois après Janvier prochain, c'est-à-dire, le ou avant le 1er Avril prochain, et à faute de ce faire, tous et chacun sont prévenus que toutes réclamations ou prétentions sur aucune des dites terres ci-après spécifiées, seront et resteront éteintes et anéanties pour toujours.

RECLAMATIONS.

No. 217—La moitié est du lot no. 49, dans le 2d rang à l'ouest de New-Carlisle, contenant 50 acres. Aussi, no. 64, dans le 3e rang; les nos. 78, 79 et 80 dans le quatrième; 92, 93 et 94 dans le 5e rang, des parcs de ville sur les derrières de New-Carlisle—par Samuel Chatterton. N. B. Amos Hall oppose pour ladite moitié E. du lot no. 49.